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Tallbergsvägen 19                       Tel.  070–6971223 

633 69 Skogstorp                          E-mail. info@sgoif.se 

 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2024-09-09 

Plats:   Orrliden 

Närvarande: Satu Verlinna 

Pär Eriksson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Robin Mellqvist 

Lena Pettersson 

Nina Lindström  

 

Ej närvarande: Magnus Sand 

 

   

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående protokoll  
a. Godkännande av föregående protokoll 

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2024-08-12 till handlingarna.  

 

3. Orrliden – avstämningar 
a. Städning av Orrliden 

Kfast har varit här idag och provstädat för att se vilka ytor som gäller och hur 

lång tid det tar. Tanken är att de ska städa måndagar och torsdagar. Ett avtal 

tas fram och signeras inför 2025. 

 

Från och med 2025 behöver varje förening ansöka om ekonomiska medel för 

driften av sin arena. Maria och Lena har fyllt i vår ansöka och kommer skicka in 

den inom kort. 

 

Vi har även en idé om en städdag på våren och en på hösten där vi gör våra 

ytor redo för vår- respektive höst-säsong. Föreningen har tidigare haft  

städdagar men de plockades bort för rätt många år sedan, det är dags att ta 

upp dem igen. 

b. Aktivitetsytan 
Ansökan till Allmänna Arvsfonden kommer att gå iväg nästa vecka.  

c. Belysning gräsplanen 
Det verkar som att vi inte har tillräckligt med framdragen el för att hantera 

ytterligare belysning, och nu på naturgräset. EEM skulle ha dragit fram mer el 

till klubbhuset/föreningen i samband med byggnationen på vretasidan men 

det har inte blivit gjort. Maria och Pär skriver och skickar in en fråga till EEM om 

när i tiden det ligger (med tanke på att det borde vara gjort nu).  

De föreningsledare/tränare som tagit upp frågan informeras om läges och 
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hålls underrättade kontinuerligt. 
 

4. Läget i fotbolls- och föreningsverksamheten 
a. Läget i våra lag 

Efter damlagets seger i helgen så är det klart att vi håller oss kvar i Div3. 

Herrlaget jobbar hårt med attityd och föreningskänsla och nu helgen var det 

en incident vid matchen och det kommer att hanteras under morgondagens 

träning. Seriemässigt går vi varken upp eller trillar ur utan ligger stabilt kvar. 

Vi kommer gå ut med en enkät till samtliga våra spelare för att kolla tempen 

inom föreningen bland spelartrupperna. 

b. Fotbollskommittén 
Kommittén hade möte i förra veckan där har man en idé om att ha tätare 

träffar med våra ledare för informationsutbyte och snabbare få koll på läget i 

lagen inför säsong. 

Det är även dags att se över tränarsidan. Pär och Magnus håller i mötet kring 

hur det ser ut kring lagen. 

Våra två FU IF jobbar på bra i föreningen och har fokus på att finnas ute vid 

planerna för att stötta våra ledare. 

c. Skogstorpsdagen 7 september 
Strålande väder och försäljningen av hamburgare, glass och korv tog slut. Vi 

hade tält från våra sponsorer som drog lite folk men det kändes som vi inte 

hade så många övriga skogstorpsbor på plats utan det var mer de som kom 

ner för att kolla på sina matcher. 

Summerat var det en bra dag med fokus på fotboll. 

d. Summering föräldra- och spelarträffar gångna veckorna 

Nina rapporterade om krishanteringens arbete kring den uppkomna 

situationen. Att det florerat droger under sommaren där några spelare i våra 

äldsta lag är direkt eller indirekt berörda. Möten har hållits med de berörda 

lagen samt föreningens alla ledare. Vi kommer även göra en skrivning, från 

Pär, till alla våra ledare där vi förklarar den uppkomna situationen samt hur vi 

som förening hanterat den. 

 

5. Sponsringsarbetet 

a. Hur går det 
Maria rapporterade om hur fakturering och investeringen kring nya sponsorer 

(tex skyltar) ser ut. Utan att ha hela summeringen så har vi täckt upp budget 

och lite till… 

 

6. Ekonomi – lägesrapport 
a. Ekonomiska läget jan - aug 

Lena gick igenom ekonomin och det ser ut som att vi landar på ett litet 

plusresultat, men vi gör en mer ordentlig översyn till nästa möte. 
 

7. Laget.se vs Sportadmin  
a. För- och nackdelar 

Maria har sett över de båda alternativen och specat upp för- och nackdelar. 

Spontant kan man summera att laget.se inte utvecklats lika mycket som det 



 

 

 2024-11-18 3 (4) 

 

 

Tallbergsvägen 19                       Tel.  070–6971223 

633 69 Skogstorp                          E-mail. info@sgoif.se 

 

borde gjort och att sportadmin växer på bra. 

Maria har även stämt av med Eva, Eskilstuna United, som idag nyttjar 

sportadmin för att höra hur de ser på funktionaliteten. Eva återkommer till 

Maria om hur Uniteds kostnader ser ut då Maria inte fått något pris från 

sportadmin själva. 

Maria ser till att få fram priserna från sportadmin så vi har något att ta ställning 

till. 

 

8. Årshjulet och översiktlig planering 

a. Fokus september – oktober  
Vi tittar på årshjulet och ser att fotbollsavslutning och ledaravslutning ligger 

närmast. Fotbollskommittén behöver även se över träningstider, både ute och 

inomhus, under hösten/vintern. 

b. Fotbollsavslutning 
Vi bokar fotbollsavlutningen till tisdagen den 8 oktober klockan 18. 

c. Ledaravslutning 
Fotbollskommittén tar tag i frågan och bokar in något i november. 

 

9. Rapporter och inbjudningar 

a. Kansliet aktuella frågor 
Maria önskar att vi köper hem både en ny Skogstorpsflagga och en ny svensk 

flagga. Vi beslutar att inköpen ska ske och Maria tar tag i det. 

Vi behöver ytterligare en person som engagerar sig i Eskilstunacupens 

styrgrupp då Nina valt att lämna. 

Kvinnojouren Moa har hört av sig och undrat om vi är intresserade av 

föreläsningar. 

VO-kamerans abonnemang går ut de närmsta dagarna och vi har fått 

indikationer om att priser kommer höjas rejält. Maria kollar med Peter Lundh 

om vad som blir den smartaste lösningen framåt för föreningen. Att 

abonnemanget ska förlängas är vi överens om, men formen återkommer vi 

om. 

Kfast har gjort en översyn av byggnaden för att se hur kvaliteten är just nu och 

vad som ev behöver åtgärdas. 

Maria är ledig halva fredagen denna vecka. 
b. Uppfångade frågor i föreningen 

Inga uppfångade frågor. 

 

10. Styrelsemöten våren 2024 
a. Måndagar 18.00-20.15 

7 oktober – 11 november – 9 december 

 

11. Övriga frågor 
Pär har blivit kontaktad av Sportlotteriet, ett lotteri vi testat tidigare, men vi väljer att 

avstå.  
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12. Summering och utvärdering av dagens möte 

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 
• Vi har nu Kfast, på prov under hösten, som städar Orrlliden 

• Vi tar med oss frågan kring en allmän städdag, vår och höst, för alla 

medlemmar 

• Ansökan till allmänna arvsfonden skickas snart in 

• Pär och Maria skickar förfrågan till EEM rörande elen så vi kan dra fram 

belysning till naturgräsplanen 

• Spelarenkät ska ut till alla spelare för att ”ta tempen” i föreningen 

• Pär och Magnus stämmer av med ledarna i lagen hur det ser ut inför 2025, 

samma ledartrupp eller krävs komplettering/förändring? 

• Pär skriver ett brev som skickas ut till våra lag där vi beskriver 

krishanteringsarbetet under augusti 

• Maria tar fram priser på Sportadmin så vi kan jämföra med Laget.se och se om 

vi ska byta leverantör 

• Vi beslutade att nya flaggor ska köpas in 

• Maria tar fram ett förslag på hur vi ska teckna abonnemanget, på mest 

fördelaktigt sätt, för vår VO-kamera  

 

 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström    Pär Eriksson 


